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Datum 6 november 2015

Onderwerp Stand van zaken "Kansen voor Kalsdonk"

Betreft het een raadsvoorste[/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

PortefeuiItehouder S. Schenk

Schriftelijke vraag

ln de raadsvergadering van april2015 heeft de raad ingestemd met de evaluatie Kansen voor

Kalsdonk waarin tevens was opgenomen in beslispunt 2 en 3 (geamendeerd);

Kennis te nemen van de samenvatting van de borging van de 12 afzonderlijke projecten waarbij we

2015 willen benutten om de projecten die nog niet volledig zelfstandig kunnen draaien daar wel toe in

staat te stellen en hiervoor een voorstel voor het beschikbaar stellen van benodigde middelen af te

wachten totdat inzichtelijk is wat de meeruvaarde en toekomstbestendigheid van de projecten en

activiteiten is.

lnrniddels zitten we in november en vragen we ons af wat de status is inzake voortgang van projecten

om zelfstandig te kunnen draaien. De VLP heeft vernomen dat sinds augustus hiervoor weer een

projectgroep is gestart waarin voornamelijk dezelfde mensen zijn vertegenwoordigd die in de vorige

werkgroepen zaten. Wij denken gezien de evaluatie van vorig jaar dat dit met de huidige

werkgroepbezetting "hem nu net niet gaat worden".

ln het project Evaluatie kansen voor Kalsdonk is nog een budget van bijna 2 ton beschikbaar. Geld

wat op de plank ligt en hoogstwaarschijnlijk niet meer uitgegeven gaat worden.

Gezien het feit dat er de komende jaren volop geld benodigd zal zijn voor de uitvoering van de

mobiliteitsagenda is de VLP van mening dat middelen zoveel mogelijk effectief dienen te worden

íngezet.

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen

1 . Wanneer kunnen we het voorstel van het college tegemoet zien daar 2015 bijna op zijn eind

loopt?

2. Hoeveel geld denkt de wethouder daadwerkelijk nog nodig te hebben voor het project Kansen

voor Kalsdonk?

Wilbert Brouwers
Lijst VLP



Beantwoording vragen 1 en 2

Met de vaststelling van het raadsvoorstel 'Evaluatie Kansen voor Kalsdonk' is besloten dat het geld
dat resteert, mogelijk wordt besteed aan de Wijksportvereniging en'De Ruilwinkel'.

ln de periode juni-september 2015 zijn, conform de door de raad vastgestelde startnotitie
Vitale Wijken en Dorpen, in alle wijken en dorpen dialoogsessies gehouden. De uitkomsten
van de dialoogsessie in Kalsdonk worden meegenomen in de verdere voorstellen die ten
aanzien van de versteviging van de Wijksportvereniging op dit moment worden uitgewerkt. ln
het raadsvoorstel 'Voortgangsrapportage Vitale Wijken en Dorpen'dat in december richting
uw raad komt, wordt u hier nader over geinformeerd.

Over'De Ruilwinkel' is uw raad middels raadsmededeling 460-2015 Voortgang huisvesting
Ruilwinkel geïnformeerd. ln het tweede kwartaal van 2016 kunt u van ons een business- en
realisatieplan voor de Ruilwinkel in relatie tot de Proeftuin voor Maatschappelijke lnitiatieven
tegemoet zien. Omdat de uitkomsten hiervan nog niet duidelijk zijn, zullen de
huisvestingskosten van de Ruilwinkel van 2015 Vm half 2016 ad. € 65.000 nog ten laste
worden gebracht van de resterende oorspronkelijke middelen van Kansen voor Kalsdonk. Dit
voorstel zal eveneens voorgelegd worden in het raadsvoorstel 'Voortgangsrapportage Vitale
Wijken en Dorpen'.

Voor de resterende middelen zal u eveneens in het raadsvoorstel 'Voortgangsrapportage
ijken en Dorpen'een bestemming voorgesteld worden

Saskia Schenk-Dekkers
Wethouder Vitale wijken en dorpen


